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PH-17097/2012. 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. november 28-án (szerdán) 

9.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Kozma Tamás, Deli Miklós, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs, Kis Tamás 

képviselők                       

                      Csáki Zsigmond polgármester 

           Balázs Ferenc alpolgármester 

           Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

            dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

            Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

  Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

            Sveiczer Sándor tanácsnok  

                       Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

Dr. Balázs Éva, Gömöriné dr. Fehér Zsuzsanna irodavezető 

Ecsegi Gábor csoportvezető 

Hallai Ferenc humánpolitikai és szervezési ügyintéző 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

Szabó Lajosné belső ellenőr 

Szalmásiné Balogh Magdolna ügyintéző 

Pálné dr. Németh Valéria pénzügyi gondnok 

Besenyei Ferenc, Hencz Zsolt ügyvezető 

Winterberg Jens AVE Ausztria 

Hartdégen József AVE Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft. 

dr. Horváth Gábor ügyvezető igazgató – Agria Ügyelet Kft. 

dr. Szívós János orvos igazgató- Agria Ügyelet Kft. 

Kontra Anna – Agria Ügyelet Kft. 

  Erdészné Turcsányi Katalin HVMKI igazgatója 

  Rózsa Sándor HVKI igazgatója 

  Mengyi Norbert gazdasági vezető 

  Molnár Kálmánné HVKI igazgatóhelyettes 

  Czók Zsolt HEVA Kft. ügyvezetője 

  Balláné Fülöp Márta HVMKI Könyvtár Tagintézmény Vezető 

  Szóné Kovács Márta HVMKI Közalkalmazotti Tanács Elnöke 

  Balogh Péter HVMKI dolgozó 

Jakab Tibor HVMKI dolgozó 

Gottschalkné Kiss Katalin HVMKI dolgozó 

  Grimplinyi Gábor HVMKI dolgozó 

Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 12 fő. Az ülés határozatképes. Kérte a Képviselő-testületet, hogy vegyék le 

napirendről a meghívóban 8. napirendi pontként szereplő: Indítvány a Közbeszerzési 

Bizottság tagjainak kinevezése tárgyában című indítványt. A meghívóban szereplő 8. napirend 

levétele miatt a napirendek sorrendje változni fog 8. napirendi pont lesz a Beszámoló az AVE 

Hevesi Városfenntartó Kft. 2011/2012. évi működéséről című beszámoló és 9. napirendi pont 

lesz a Beszámoló az ellátási szerződés alapján működtetett Hevesi Járó-beteg Szakellátó 

helyzetéről és működéséről, a vagyonkezelési és szolgáltatási szerződésben foglaltak 

teljesítéséről című beszámoló.  Kérte a Képviselő-testületet, hogy vegyék fel 10. naprendi 

pontként: Sürgősségi indítvány jogi tanácsadásról című indítványt és 11. napirendi pontként a 

Sürgősségi indítvány a Szerelem Alfréd úti óvoda adásvételi szerződése tárgyában című 

indítványt. A Képviselő-testület a mai napon nyílt ülés keretében tizenegy napirendi pontot 

tárgyal meg. A jogi tanácsadással kapcsolatos indítványról elmondta, hogy az októberi 

testületi ülés alkalmával kapta azt a feladatot, hogy a hivatal keressen fel ügyvédi irodákat a 

Sportcsarnokkal kapcsolatos szerződések vizsgálata miatt. Az indítvánnyal kapcsolatban az 

adósságrendezési bizottság módosító javaslatot fogalmazott meg, mely javaslatot a Képviselő-

testület részére megküldték. A 11. napirendi pont Sürgősségi indítvány a Szerelem Alfréd úti 

óvoda adásvételi szerződése tárgyában című indítvánnyal kapcsolatban pedig megküldésre 

került a Tiszán-inneni Református Egyházközösség jogi képviselete által kidolgozott 

szerződés-tervezet és az adósságrendezési bizottság szerződés-tervezettel kapcsolatos 
kiegészítése is. 

 

 

 NAPIRENDI  JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/ Indítvány a helyi adókról szóló 8/2008. (IV.4.) önkormányzati 

rendelet módosítására 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ 
Indítvány a talajterhelési díjjal kapcsolatos önkormányzati 

adóhatósági eljárásról szóló 22/2004. (VII.9.) rendelet 

módosítására 

RENDELET- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/a Tájékoztató Heves Város Önkormányzata 2012. évi 

költségvetésének háromnegyed éves teljesítéséről 

 TUDOMÁSULVÉTEL 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/b Indítvány Heves Város Önkormányzata 2013. évi költségvetési 

koncepciójához 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

4/ Indítvány a Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi 

Intézet átszervezéséről 

HATÁROZAT- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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5/ Indítvány orvosi ügyelet működtetésére 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 
polgármester 

6/ 
Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Polgármesteri Hivatala átdolgozott Belső Ellenőrzési 
Kézikönyvének elfogadására 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

7 Indítvány a „Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János 

Tehetséggondozó Programjára” pályázató hevesi tanulók 
tanulmányainak támogatására 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

8/ Beszámoló az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 2011/2012. évi 

működéséről 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Besenyei Ferenc és 

Hencz Zsolt 

ügyvezető igazgató 

9/ 
Beszámoló az ellátási szerződés alapján működtetett Hevesi 

Járó-beteg Szakellátó helyzetéről és működéséről, a 

vagyonkezelési és szolgáltatási szerződésben foglaltak 
teljesítéséről 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

dr. Horváth Gábor 

ügyvezető igazgató 

10/ Sürgősségi indítvány jogi tanácsadásról 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

  Csáki Zsigmond 

polgármester 

11/ Sürgősségi indítvány a Szerelem Alfréd úti óvoda adásvételi 
szerződéséről 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

  Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúan - elfogadta a napirendi javaslatot. 

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

 

A két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót a testület tudomásul vette.  

 

 

Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

A Képviselő-testület a 130/2012. (X.10.), 131/2012. (X.10.), 132/2012. (X.10.), 135/2012. 

(X.10.), 118/2012. (IX.12.), 145/2012. (X.24.), 9/2012.(I.25.), 10/2012. (I.25.), 52/2012. 
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(IV.25.), 71/2012. (V.30.), 114/2012. (VIII.28.), 113/2012. (VIII.27.) 122/2012. (IX.12.), 

134/2012. (X.10.), 148/2012. (X.24.) önkormányzati határozat végrehajtásáról szóló 

jelentést tudomásul vette. 

 

 

Napirend előtti hozzászólás 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester hozzászólása a jegyzőkönyvhöz csatolásra került. 

 

Megjegyezte, hogy az AVE Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft képviselői kérték, hogy a 

testület vegye előre a napirendi pontjukat. Kérte, hogy elsőnek a meghívóban 8. napirendként 

szereplő Beszámoló az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 2011/2012. évi működéséről szóló 

beszámolót tárgyalja meg a testület. 

 

 

 Napirendek tárgyalása 

 

 

8./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 2011/2012. évi 

működéséről 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az adósságrendezési bizottság 59/2012. (XI.19) határozata alapján a Képviselő-testület 2012. 

november 28-i ülésére meghívásra került az AVE Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft. 

vezetője. Az adósságrendezési bizottság döntése értelmében a polgármester a Képviselő-

testület 2012. november 28-i ülésén kialakított testületi álláspont alapján hozhat érvényes 

döntést a taggyűlés anyagáról, ennek megfelelően a Képviselő-testületnek a beszámolóról és a 

taggyűlés anyagáról is szavaznia kell az ülés alkalmával. A taggyűlés anyagát az AVE 

Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft és az AVE Miskolc Városfenntartó Kft. képviselői is 

támogatták. Megjegyezte, hogy közbeszerzés kiírására lesz szükség. Felhívta a testület 

figyelmét arra, hogy a hulladékgazdálkodás kötelező önkormányzati feladat.  

 

 

Kérdések  

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Érdeklődött az AVE Heves Városfenntartó Kft. stratégiájáról a hulladékgazdálkodási törvény 

módosítására tekintettel. Megkérdezte, hogy az AVE Heves Városfenntartó Kft-nek 

közvetlenül szerződéses kapcsolatban kell-e állnia Heves Város Önkormányzatával. Kifejezte 

csalódottságát az üzleti jelentés és a beszámoló miatt. Megkérdezte, mivel magyarázza a cég a 

126.000 forintos nyereséget. Heves város nagyobb osztalékra számított. 
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Hartdégen József ügyvezető igazgató 

 

Meggyőződése szerint Heves Város Önkormányzatának egy szolgáltatóval mindenképpen 

szerződéses kapcsolatban kell állnia. Ha 2013. január 1-én nem lesz szerződése az 

önkormányzatnak, akkor nem lesz olyan szolgáltató, aki a feladatellátást elvégezné. A 

szolgáltatási szerződést a hatályos Hgt. előírásainak megfelelően kell megkötnie az 

önkormányzatnak. A cég közel 400 millió forintos kint levőséggel rendelkezik. Az AVE 

Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft. nem tudja kigazdálkodni a 3000 forintos lerakási 

díjat. Az új Hgt 4,2 %-os díjemelésre ad lehetőséget. Véleménye szerint még az évben 

szolgáltatásszerződést kellene kötnie az önkormányzatnak, ugyanis, amennyiben az AVE 

Városfenntartó Kft-vel az önkormányzat nem köt az évben szolgáltatási szerződést, úgy jövő 

évben biztos, hogy nem tudja ellátni a feladatot. 

Az alacsony nyereséget a 2008. évi válsággal, a helyi sajátosságokkal és a szállítási 

távolságok nagyságával magyarázta. Véleménye szerint a lakossági és az önkormányzati 

fizetési hajlandóság sincs meg.  

Amennyiben a hulladékgazdálkodás módosításáról szóló törvény aláírásra kerül, úgy a cég 

átszorzás révén megfelel az előírásoknak. Az AVE-ban Miskolc városának 45 %-os tulajdoni 

része van, így többségi tulajdonú önkormányzati cégnek számít. 

Megjegyezte, hogy komoly befektetéseket valósítottak meg, a befektetések olyan 

nagymértékűek, hogy nem lehetséges az, hogy kivonuljanak a piacról ellentételezés nélkül. 

Nyitottak minden megoldásra, amely a felek részére üzletileg elfogadható. Hangsúlyozta, 

hogy a befektetésekről és eszközeiről nem tud lemondani az AVE Magyarország 

Hulladékgazdálkodási Kft. 

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 2 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja. 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 2 igen, 1 nem szavazattal és 2 

tartózkodás mellett nem hozott érvényes döntést.  

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság a beszámolót megtárgyalta és 1 igen szavazattal és 2 

tartózkodás mellett nem hozott érvényes döntést.  

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
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Kis Tamás képviselő 

 

Azért szorgalmazza az AVE Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft. vezetője az idei évi 

szerződéskötést, mivel a bevezetésre kerülő 3000 forintos lerakási díjat, így a lakosságra 

tudná hárítani. 2012. évben még lehetősége van a cégnek áremelésre, azonban jogszabály 

értelmében 2013. évtől csak 4,2 %-os emelésről lehet szó. Véleménye szerint a szerződéskötés 

e miatt az indok miatt nem támogatható. Az elmúlt években a szállítási díj legalább a 

kétszeresére emelkedett, a díjemelés meghaladta az infláció mértékét. Nem ért egyet azzal, 

hogy az AVE lecserélte a kukáit, új autókat szerzett be és a cégeket vásárolt, hiszen ezek is 

szerepet játszottak a díjemelésben. A cégnek 135 millió forintos önkormányzati kint levősége 

van, amely kint levőségbe nem számolták bele Heves Város Önkormányzat 42 millió forintos 

tartozását az adósságrendezési eljárás miatt. A cégnek emellett még körülbelül 200 millió 

forintos lakossági kint levősége is van. A díjba beépítették a behajthatatlan szolgáltatási 

díjakat, vagyis a szolgáltatási díjat rendesen fizető igénybevevő áll helyt a szolgáltatást nem 

fizető igénybevevők helyett is. Nem tudja támogatni a díjemelést. 

 

 

Hartdégen József ügyvezető igazgató 

 

Egyetért Kis Tamás képviselővel és pontosította a képviselő hozzászólását, mely szerint a 

2012. évi szerződéskötés nem a 3000 forintos lerakási díj miatt szükséges, hanem azért, mert 

2013. január 1-től csak önkormányzati, vagy állami többségi tulajdonú céggel köthet 

szerződést az önkormányzat. Megjegyezte, hogy vajon talál-e majd olyan szolgáltatót az 

önkormányzat, amely a kritériumoknak megfelel. Taggyűlésükön elhangzott, hogy , nem 

tehetnek mást, be kell perelni a cégnek több önkormányzatot is. A lakossági kint lévőség 

behajtását az adott település jegyzőjének kellett adó módjára behajtani, azonban 2013. január 

1-től a lakossági kint levőségek behajtását a NAV fogja végezni. Az áremelést nemcsak az 

infláció miatt hajtottak végre, hanem jogszabályi előírások is indokolták, mint például a 

szigetelt lerakók használata.  

 

 

Hencz Zsolt ügyvezető 

 

Helyesbítette Kis Tamás képviselő hozzászólását, mely szerint a díjba a hatósági kint levőség 

nem került beépítésre. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen, 3 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

 

151/2012. (XI.28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 2011/2012. évi 
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gazdálkodásáról szóló beszámolót és a következő határozatot 

hozta: 

 

Heves Város Önkormányzata elfogadja a cég 2011/2012. évi 

gazdálkodásáról benyújtott beszámolót (mérlegbeszámoló. 

eredmény-kimutatás, üzleti jelentés, cashflow kimutatás). 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. november 30. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a taggyűlés anyagának elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

152/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta az 

AVE Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft. 

taggyűlésének anyagát. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. november 30. 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a közbeszerzés megindításáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

153/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a települési 

szilárd hulladék-szállítási közszolgáltatás (mint kötelező 

önkormányzati feladat) biztosítása érdekében a 

hulladékszállítást végző közszolgáltató kiválasztására 

közbeszerzési eljárás lefolytatásáról döntött. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. december 10. 
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1./ napirendi pont tárgya: Indítvány a helyi adókról szóló 8/2008. (IV. 4.) önkormányzati 

rendelet módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 2 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság az indítványt megtárgyalta és többségi szavazattal módosító javaslatot 

fogalmazott meg, mely szerint a 70 év felettiek teherviselő képessége miatt a mentesség 

megvonása folyamatosan történjen. 2013. évtől a kedvezmény 50 %-os feszítését javasolják. A 

kedvezmény csökkentésének mértéke 20 %-os legyen, mint az iparűzési adó esetében. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

 A Képviselő-testület a 70 év felettiek esetében már megvonta a szemétszállítási 

díjkedvezményt. Véleménye szerint a 70 év felettiek többsége megélhetési gondokkal küzd, 

nem kellene tőlük ezt a kedvezményt is megvonni. A kedvezmény megvonása a vállalkozók 

esetében 30 millió forintos megvonást eredményezne, véleménye szerint így veszélybe 

sodorhatják a vállalkozásokat, illetve arra ösztönözhetik a vállalkozókat, hogy telephelyüket 

áthelyezzék. Megkérdezte, hogy a 70 év felettieknek és a kisvállalkozóknak tud-e a város 

valamilyen más kedvezményt biztosítani. Meg kell fontolni az adókedvezmények megvonását. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

2012. július 12-én adósságrendezési eljárás indult Heves Város Önkormányzata ellen, ilyen 

helyzetben véleménye szerint nem lehet kedvezmények biztosításáról beszélni. Az 

adósságrendezési eljárás megindítására azért került sor, mert az önkormányzatnak több 

kiadása volt, mint bevétele. Elfogadja a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a 

kedvezmény megvonását fokozatosan vezessék be.  

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Pénzügyi Bizottság módosító 

javaslatával kiegészült rendelet-tervezetről, mely szerint a kedvezmény megvonása 

fokozatosan történjen. 
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen, 2 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett a következő rendeletet alkotta: 

 

 

22/2012. (XII. 1.) önkormányzati rendelet 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 

adókról szóló 8/2008. (IV.4.) önkormányzati rendelet 

módosításáról a mellékelt rendeletet alkotta. 

 

 

 

 

2./ napirendi pont tárgya: Indítvány a talajterhelési díjjal kapcsolatos önkormányzati 

adóhatósági eljárásról szóló 22/2004. (VII.9.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. Az előbbi napirendi pontot nem tárgyalta a bizottság, 

tévedésből ismertette a bizottság állásfoglalását.   

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet.   

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és többségi igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet elfogadásáról.   
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő rendeletet alkotta: 

 

 

 

23/2012. (XII. 1.) önkormányzati rendelet 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

talajterhelési díjjal kapcsolatos önkormányzati adóhatósági 

eljárásról szóló 22/2004. (VII. 9.) önkormányzati rendelet 

módosításáról a mellékelt rendeletet alkotta. 

 

 

3./a napirendi pont tárgya: Tájékoztató Heves Város Önkormányzata 2012. évi 

költségvetésének háromnegyed éves teljesítéséről 

3./b napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzata 2013. évi költségvetési 

koncepciójához  

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A Képviselő-testület 131/2012. (X. 10.) önkormányzati határozata értelmében Szabó Sándor 

címzetes főjegyzőnek a hivatal új szerkezeti struktúrájával kapcsolatos indítványt be kellett 

volna terjeszteni a Képviselő-testület 2012. november 28-i ülésére. Nem tudja, hogy a hivatal 

új szerkezeti struktúrájának beterjesztése miért nem történt meg. A 2012. évi költségvetés 

elfogadásakor javasolta, hogy a költségvetés mellékletét képezze egy normatíva leosztási 

táblázat, ezt a javaslatát a testület elfogadta. Megkérdezte, hogy a Képviselő-testület 2012. 

évben miért nem kapott normatíva leosztási táblázatot.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A hivatali átszervezésével kapcsolatos anyag I. olvasatát Szabó Sándor címzetes főjegyző már 

a Képviselő-testület elé beterjesztette, jelenleg sok a bizonytalanság, a hivatal átszervezésével 

kapcsolatos anyagot akkor kívánják újra beterjeszteni a testület elé, amikor már minden 

kérdést tisztán látnak. Valószínűnek tartja, hogy december hónapban szükség lesz több 

rendkívüli ülés összehívására is.   

Megjegyezte, hogy 2012. október 8-án fogadták el a közművelődéssel kapcsolatos 

törvénymódosítást, a közművelődés átalakítására az önkormányzat két hónapot kapott. 

Jelezte, hogy az oktatás átalakítására ettől is kevesebb idő fog a rendelkezésükre  állni, 

ugyanis nincs még elfogadva az a törvény, mely alapján 2013. január 1-től működnie kell az 

intézményeknek. A közoktatás átszervezésével kapcsolatos anyaggal együtt a hivatal 

átszervezésével kapcsolatos anyag is beterjesztésre kerül a rendkívüli ülésre.  

Minisztériumnak írásban is feltette azt a kérdést, hogy a költségvetési koncepció megalkotásra 

szükség van-e ilyen helyzetben, amikor sok kérdés tisztázatlan, sok a jogszabályi változás. Az 
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államháztartási törvényjavaslathoz benyújtásra került az a módosító javaslat is, amely 

értelmében az önkormányzatoknak a 2013. évi költségvetési koncepciót nem kellene 

elkészíteni. Ezt a javaslatot még nem fogadták be, így a jelenleg hatályos törvény szerint 

beterjesztésre került a 2013. évi költségvetési koncepció.  

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

A lejárt határidejű határozatok között számot adott Sveiczer Sándor tanácsnok hivatali 

átszervezéssel kapcsolatos kérdésére, amely jelentést a Képviselő-testület az ülés kezdetén 

tudomásul is vett. A hivatal átszervezésével kapcsolatos anyagot soron kívül fogja 

beterjeszteni a testület elé, amint az anyag elkészítéséhez szükséges információk a 

rendelkezésére fognak állni.  Sveiczer Sándor tanácsnok normatíva leosztással kapcsolatos 

kérdését nem értette, kérte, hogy egyeztessenek ezzel kapcsolatban. Megjegyezte, hogy az 

állami normatívát összevontan kapja az önkormányzat.  

 

 

Hozzászólások: 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 3 fővel megtárgyalta a tájékoztatót és 3 igen szavazattal 

tudomásul vette, illetve a Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 

igen szavazattal elfogadásra javasolja.   

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és 5 igen szavazattal tudomásul vette.  

Elmondta, hogy a Körzeti Általános Tagiskola Kollégiumának tulajdonjoga Heves Város 

Önkormányzatáé, azonban a kollégiumot a Tiszán-inneni Református Egyházkerület tanulói 

használják. A bizottsági ülésen megkérdezték, hogy a kollégium használatával kapcsolatosan 

történt-e már szerződéskötés, és a közüzemi díjakat a Tiszán-inneni Református Egyházkerület 

rendezte-e. dr. Balázs Éva irodavezető tájékoztatta a bizottságot arról, hogy nem kötöttek még 

szerződést, és külön mérőóra sincs felszerelve az épületbe. Az adósságrendezési bizottság is 

többször foglalkozott már ezzel a kérdéssel, mivel a Tiszán-inneni Református Egyházkerület 

eddig nem rendezte a kollégiummal kapcsolatos közüzemi díjait sem. 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal támogatta azt a 

javaslatot, mely szerint a koncepcióba kerüljön bele az, hogy a Körzeti Általános Tagiskola 

kollégiumának a helyzetét rendezni kell.  Amennyiben a Tiszán-inneni Református 

Egyházkerület a kollégiumot használni kívánja, úgy kössön az önkormányzat és az egyház egy 

használatbavételi szerződést.  

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és az indítványt és nem 

hozott érvényes döntést.   
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dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és egyhangúan tudomásul vette. A Pénzügyi 

Bizottság megtárgyalta az indítványt és többségi igen szavazattal elfogadásra javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Tájékoztatta a testületet arról, hogy a Tiszán-inneni Református Egyházkerület jogi 

képviselete elkészítette a Szerelem Alfréd úti óvoda adásvételi szerződését, illetve a kollégium 

használatbavételével kapcsolatos szerződés is aláírásra került. Az intézmények közüzemi díja 

valóban nem választható külön, azonban különböző számítások alapján meghatározásra 

került a kollégiumi közüzemi díj. Tudomása szerint a HVKI az EJK-nak már ki is számlázta a 

kollégium szeptemberi szolgáltatási díját. 

Adósságrendezési bizottsági ülésen a Pensió 17 Kft. is jelezte, hogy az egyház nem fizette ki 

az Eötvös József Középiskola, Szakiskola és Kollégium szolgáltatási díját, ez a probléma is 

megoldódott. dr. Vígh Károly a Penzió 17 Kft. jogi képviselője jelezte a napokban, hogy a 

Tiszán-inneni Református Egyházkerület rendezte tartozását. 

 

 

Pálné dr. Németh Valéria pénzügyi gondnok 

 

A Tiszán-inneni Református Egyházkerület által kifizetett tartozással csökkentette a 

nyilvántartásba vett hitelezői igényeket. Tájékoztatta a testületet, hogy már más hitelezők is 

jelezték, hogy hozzájutottak a pénzükhöz, így a hitelezői igényeket további összegekkel 

csökkenthette. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

El tudja fogadni, hogy a hivatali struktúra nem került beterjesztésre a mai ülés alkalmával. Az 

intézmények átszervezéséről és a hivatali struktúraváltásról szóló anyagokat egyszerre kellene 

megtárgyalnia a testületnek. Véleménye szerint a normatíva leosztási táblázat fontos. 

Képviselőként és adózó állampolgárként is elvárná, hogy láthassa, hogy adójából a 

költségvetés melyik sorára milyen forrásokat biztosítanak. Kérte, hogy a 2013. évi 

költségvetéshez mellékeljen a hivatal normatíva leosztási táblázatot. Tudomása szerint 2013. 

évben az állam Heves Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának 108,5 millió forintot 

fog biztosítani.  

Véleménye szerint nincsenek rendesen előkészítve az anyagok. A koncepcióban az önként 

vállalt önkormányzati feladatoknál is csak az szerepel, hogy a válságköltségvetésben nem 

lehet önként vállalt feladatokat szerepeltetni. Azt kellett volna a hivatalnak bemutatni a 

koncepcióban az önként vállalt feladatoknál, hogy az adósságrendezési eljárás lezárását 

követően milyen prioritások alapján vállal önkéntes feladatokat a város és ahhoz milyen 

összegeket lehetne átcsoportosítani. 

Humansofttal kapcsolatban utalást talált arra, hogy 2013. január 1-től közbeszerzés kiírására 

lenne szükség.  Nem tudja, hogy a Humansoft-tal kötött szerződés hosszabbításáról lehetne-e 

szó.  

Nem probléma, hogy hetente fog ülésezni a képviselő-testület a közbeszerzések miatt, ha azok 

rendesen elő lesznek készítve. Javasolta, hogy a koncepcióba mellékleteként szerepeltessenek 

normatíva leosztási táblázatot. Véleménye szerint I. fordulóban csak az állami finanszírozás 
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kerüljön betervezésre. Szükségesnek tartana egy olyan kimutatást is, melyben a kalkulált 

létszám, a hozzátartozó bér és járulék, illetve az intézményi kiadások és rezsi költségek 

intézményenként ki lennének mutatva. A működtetésnél a következő rangsort kellene 

felállítani: első az intézmények alapműködtetése, második a Képviselő-testület 

alapműködtetése és harmadik a hivatal alapműködtetése. A koncepcióban ez pont fordítva 

szerepeltették, a hivatalt vették előre, majd a testületet. Megjegyezte, hogy a Képviselő-

testületnek van hivatala és nem a hivatalnak testülete.  

Véleménye szerint irreleváns a Zeneiskola Körzeti Általános Tagiskolába történő költöztetése. 

Elhangzott, hogy 2012. december 15-én meg kell kötnie az önkormányzatnak a tankerülettel a 

megállapodást. A Pensió 17 Kft-vel kapcsolatosan elmondta, hogy véleménye szerinte nem 

kellene a testületnek belekényszeríteni-e magát egy egyoldalú döntési helyzetbe.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Jogszabály határozza meg azt, hogy a költségvetési koncepciónak mit kell tartalmaznia, 

milyen mellékleteinek kell lennie. Nem ért egyet az összes intézmény átalakítás egyszerre 

történő tárgyalásával. Jogszabály írja elő az átalakítások ütemezését. 2012. október 8-án 

fogadták el a közművelődési törvényt, amely alapján 2012. november 12-ig kellett volna 

megállapodást kötnie. A közművelődéssel kapcsolatos anyagot az adósságrendezési bizottság 

is tárgyalta. Egyedi kérelem alapján a megállapodás aláírására a testületi ülést követően 

kerülhet sor. Hangsúlyozta, hogy Heves Város Önkormányzata az egyetlen, aki nem írta alá 

még a megállapodást. A jogszabályi változások miatt kell a közbeszerzési eljárásokat 

lefolytatni, nem tudja előre megjósolni az összeghatárokat. Megjegyezte, hogy a közbeszerzési 

eljárások lefolytatása akkor is kötelező, ha az eljárások eredménytelenek. 

 

 

Ecsegi Gábor csoportvezető 

 

2012. évi költségvetés tárgyalásakor hangzott el az a javaslat, mely szerint készüljön egy 

normatíva leosztási táblázat, amely feladatonként is megmutatja a normatívákat. A kérésnek 

megfelelően 2012. május 30-án a költségvetési rendelet módosításakor 16. számú 

mellékleteként szerepeltették az önkormányzati kiegészítések feladatonkénti című táblázatot. A 

melléklet intézményenként tartalmazza a bevételeket és kiadásokat és a feladatokhoz 

ténylegesen leosztásra került normatívát, illetve azt, hogy az önkormányzatnak milyen 

kiegészítést kellett hozzátennie a feladatellátáshoz. Amennyiben nem felel meg a melléklet, 

úgy javasolta, hogy egy egyeztetés keretében Sveiczer Sándor tanácsnok ismertesse az általa 

kért normatíva leosztási táblázat tartalmi elemeit. Megjegyezte, hogy a 2013. évi költségvetési 

koncepció készítésekor nem volt még ismert a jövő évi normatívák összege. 2013. évben 

feladatfinanszírozás lesz, így egyszerűbben meghatározható majd, hogy mennyi normatívát 

kapott az önkormányzat egy feladat ellátására. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Egyetért a koncepcióval, mely szerint intézményeknél azonos mértékben csak a kötelező 

pótlékok kerüljenek betervezésre. 2005-ig visszamenőleg ismertette, hogy a költségvetéseket a 

képviselő-testület mekkora hiánnyal fogadta el, megjegyezte, hogy ÖNHIKI támogatás 

formájában az önkormányzat csak a hiány töredékét kapta meg.  Heves város az elmúlt 20 
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évben mindig úgy gazdálkodott, hogy több pénzt próbált elkölteni, mint amennyi a bevétele 

volt. 

 

 

10.20-kor Balázs Ferenc alpolgármester távozott az ülésről. A jelenlévő képviselők száma 11 

fő. 

 

 

Megjegyezte, hogy létszámhoz nem szívesen nyúltak korábban sem, így mindig a 

városüzemeltetési feladatoktól vontak el összegeket. 

 

 

10.22-kor Balázs Ferenc alpolgármester visszaérkezett az ülésre. A jelenlévő képviselők 

száma 12 fő. 

 

 

Megkérdezte, hogy mikor voltak utoljára felújítva a városközpontban található intézmények, 

mint például a Zeneiskola és a Casino. Elmondta, hogy 2 éve nem tudja elintézni, hogy a 

körzetében lévő egyik út körülbelül 40 m-es szakaszát leburkolják. Véleménye szerint a 

városüzemeltetési feladatokra nem az előző évi keretet kellene elkülöníteni, hanem attól 

nagyobb összeget. 

A HEVA Kft a dolgozóinak a bérét, vagyis havi 7 millió forintot terhel át a HVKI intézményre 

és további 0,5 millió forintot terhel át a hivatal és a Sportház működtetésével kapcsolatban is, 

ez éves szinten 90 millió forintot jelent, amelynek a 20 %-a ÁFA. Véleménye szerint találni 

kellene egy olyan megoldást, amely alapján a HEVA Kft. nem számlázná a szolgáltatásait az 

önkormányzatnak. A HEVA Kft. ilyen jellegű átszervezésével 18 millió forintot lehetne 

megtakarítani. A HEVA Kft azért alakult úgy, hogy számlázott szolgáltatást nyújtson, mivel 

arra számítottak, hogy kifelé is szolgáltatni fog. Megjegyezte, hogy a cég kifele történő 

szolgáltatásnyújtása elenyésző. Javasolta, hogy tekintsék át a HEVA Kft. működtetését. 

A Pensió 17 Kft-vel kapcsolatos döntést alaposan végig kell gondolnia a testületnek. Egy-két 

hónapja érdeklődött az Eötvös József Középiskola, Szakiskola és Kollégium dolgozójánál 

arról, hogy az EJK 800 tanulójából hány tanuló veszi igénybe a Pensió 17 Kft szolgáltatását. 

90 kollégista veszi igénybe a szolgáltatást. Felhívta a testület figyelmét arra, hogy a 

szolgáltatás igénybevevőinek érdekét kellene a testületnek szem előtt tartania. 

A START munka lehetőségét maximálisan ki kell használni. Véleménye szerint a város külső 

részén is igénybe lehetne venni a START munka keretében foglalkoztatottak munkáját. 

A fürdő és camping megnyitásáról olvashatnak a koncepcióban, ez véleménye szerint tévesen 

szerepel a koncepcióban, hiszen a camping és a fürdő, azok között a vagyontárgyak között 

szerepel, amelyből a hitelezőket kívánják kielégíteni. 

A Zeneiskola áthelyezését akkor támogatja, ha az áthelyezés végleges. 

Javasolja, hogy a koncepció készítése során vegyék figyelembe, hogy nem tudják, hogy mikor 

fog befejeződni az adósságrendezési eljárás. Kicsi a valószínűsége annak, hogy tavasszal 

befejeződne az adósságrendezési eljárás. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Jogszabályi előírás az, hogy a múzeum átvételével-átadásával kapcsolatos megállapodás 

kerüljön aláírásra. Véleménye szerint a megállapodás aláírásának kötelezettségével nem jár 

együtt az intézmény átszervezésével kapcsolatos döntés meghozatala. Ugyanez a helyzet a 
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járási hivatalok kialakításával kapcsolatban is, ott is döntést hozott arról a testület, hogy a 

járási hivatal részére átadja a városháza helyiségeit és a személyi állományt, majd később 

jogszabályi előírástól függetlenül döntést hoz a testület a hivatal strukturális átalakításáról, 

illetve ez a helyzet az oktatási területen. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte, hogy tanulmányozza Sveiczer Sándor tanácsnok az indítvány szövegét. Ha ezt megtette 

volna, tudná azt, hogy nem ugyanarra a jogszabályra hivatkoznak. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az alapfokú oktatást, vagyis a zeneiskolát is átveszi az állam 2013. január 1-től. Megjegyezte, 

hogy a Zeneiskola egy önkormányzati alapítvány tulajdonában van. Véleménye szerint 

amennyiben a Zeneiskola áthelyezéséről döntenének, elesnének attól a lehetőségtől, hogy a 

bérleti díjat kérhessenek az épület használatáért. 

Az önkormányzatnak az lesz a feladata, hogy három óvodát és egy bölcsödét működtessen és 

ezekben az intézményekbe biztosítsa az étkezést, vagy a Pensó 17 Kft. által, vagy más 

szolgáltató által. Az alapfokú oktatási intézményekben történő étkeztetés biztosításáról az 

államnak kell gondoskodnia.  

A HEVA Kft.-vel kapcsolatban súlyos a helyzet, mivel ha az állam nem köt szerződést a HEVA 

Kft-vel karbantartásra és takarításra, akkor feladata le fog csökkeni, akár működése is 

veszélybe kerülhet. Törekedniük kell arra, hogy a tankerület a HEVA Kft.-vel kössön 

szerződést, ugyanakkor a HEVA Kft. szolgáltatását kiterjeszthetnék a környező településekre 

is. 

A költségvetésre hatással lehet az állam által átvállalt adósságállomány is, amely mértéke 40-

70 % között lehet. Véleménye szerint lobbizni kellene, hogy kerüljön bele Heves város ebbe a 

körbe. Jó lenne, ha az állam átvállalna Heves adósságállományából 20-30 %-ot és ezt tudnák 

egyezségi javaslatként bemutatni.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Be tudja fogadni Sveiczer Sándor tanácsnok, dr. Nagy Sándor bizottsági elnök és Kis Tamás 

képviselő módosító javaslatát. 

2012. november 23-án délután készítették el azt a törvénymódosító javaslatot, amely 

javaslatot nem a hevesi országgyűlési képviselő, hanem egy másik Fidesz-es országgyűlési 

képviselő nyújtott be. A módosító javaslatot megküldte két miniszternek, egy államtitkárnak és 

a kormányhivatal vezetőjének is. Megvizsgálták, hogy Heves város esetében az államnak az 

adósságállomány 70 %-ot kellene átvállalnia, azonban törvényjavaslat szerint erre csak az 

adósságrendezési eljárás befejezését követően kerülhetne sor. Megjegyezte, hogy hétfőn a 

parlamentben levették napirendről az 5000 fő feletti települések kérdésének tárgyalását. 

Elmondta, hogy javaslatuk mellé állt, a MÖSZ elnöke és Dancsó József a Kisvárosi 

Önkormányzatok Szövetségének elnöke is. Jelenlegi állás szerint az 5000 fő feletti települések 

esetében önálló tárgyalások lesznek, jelenleg nincs szabályozva még az, hogy ebben az 

esetben milyen mértékben és módon fog megtörténni az adósság átvállalása. 

A START munkaprogrammal kapcsolatosan tegnap Füzesabonyban részt vett egy 

egyeztetésen, ahol elhangzott, hogy a hivatal által készített anyagot át kellene dolgozni, mivel 
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Heves város részére térségi központi feladatkört szántak. Az anyag átdolgozására 2012. 

december 10-ig van lehetősége az önkormányzatnak. 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

A költségvetés naptári évre szól, és jelenlegi ismereteink szerint, csak váltságköltségvetés 

elfogadásáról lehet szó, hiszen így tesznek eleget a jogszabály előírásainak.  

Az Ötv. 38. §-a felsorolja a polgármesteri hivatal feladatait. Megjegyezte, hogy a hivatalnak 

nem csak a képviselő-testülettel kapcsolatosan vannak feladatai. A polgármesteri hivatal a 

legjobb tudása szerint készítette elő az indítványt, az indítványhoz az intézményvezetőktől, 

irodavezetőktől és képviselőktől is kértek javaslatokat, anyagokat és az összes bizottság 

megtárgyalta az indítványt. Elmondta, hogy Czók Zsolt ügyvezetőtől kérték, hogy dolgozzon ki 

egy javaslatot a stranddal kapcsolatban, amellyel csak informálni kívánták a testületet, lehet, 

hogy nem kellene valóban szerepeltetni a koncepcióba a fürdőt és a campinget, de a döntési 

jogkört a képviselő-testület gyakorolja. A hivatal feladata az volt, hogy a mutassa be a testület 

számára a fennálló lehetőségeket. 

Humansoft-tal kapcsolatban állnak. Sok a bizonytalansági tényező. 

Elmondta, hogy a Zeneiskola áthelyezésének a lehetősége is csak azért került bele a 

koncepcióba, mert még a testület van döntési helyzetben, 2013. január 1-től már nem dönthet 

az intézménnyel kapcsolatos kérdésekről. A Zeneiskola egy önállóan működő jogi személy 

tulajdonában álló épületben működik. Nem tudja, hogy az állam, vagy a tankerület tud-e majd 

bérleti díjat fizetni az épülethasználatáért.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Az iskolák fenntartása állami feladat lesz, a testület azt kérte, hogy az iskolák működtetését 

adják át az állam részére, azonban erről még nem született döntés. Ha jól tudja, amennyiben 

nem lesz döntés, úgy a működtetéssel kapcsolatos feladatokat az önkormányzatnak kell 

ellátnia. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A héten elfogadásra kerül egy olyan jogszabály, amely szabályozni fogja azt, hogy oktatási 

területen az átadás-átvétel milyen módon történjen meg 2012. december 15-ig. 

Adósságrendezési törvény alapján szerződéssel át kellett adni az iskolák működtetését, a 

tankerület vezetőjének pedig jogszabály értelmében át kellett vennie az alapfokú oktatási 

intézmények működtetését. Adósságrendezési eljárás alatt nem vállalhat az önkormányzat 

olyan feladatot, amely plusz kiadással jár.  

A járás kialakításával kapcsolatos anyaggal együtt azért került a testület elé beterjesztésre a 

hivatali struktúra átalakításáról szóló anyag, hogy informálja a testület arról, hogy milyen 

változások várhatók. Sok kérdés tisztázatlan és ilyen körülmények között kell döntést hoznia a 

testületnek. Két hét áll majd a testület rendelkezésére, hogy döntsön közel 1000 diák és 180 

munkavállaló sorsát érintő kérdésben, véleménye szerint ez a testület felelőssége lesz. 

Összefoghatnak és együttes erővel megoldásokat találhatnak a problémákra, vagy 

folytathatják a politikai csatározást. 

Nem attól tart, hogy mi lesz 2013. január 1-től az alapfokú oktatás helyzetével, hanem 2013. 

február utáni időszak miatt aggódik. Hogyan kerülnek kifizetésre a munkavállalók bérei? A 
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tankerület vezetőjének elmondta, hogy 400 millió forint hiányzott a közoktatási intézmény 

finanszírozására 2012. évben, amelyet a város egészített ki. Hogy fogják finanszírozni ezt az 

intézményrendszert 2013. január 1-től, ha nem szervezik át az intézményt? A tankerület 

vezetője nem tudott erre a kérdésre még választ adni. 

A Képviselő-testületet a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a módosító javaslatokkal kiegészült 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

154/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepcióját az 

előterjesztésben foglaltak szerint az alábbi kiegészítésekkel 

fogadta el: 

 

1. Az Önkormányzat és intézményei 2013. évi költségvetési 

rendelettervezetét a koncepcióban megfogalmazott elvek és 

célkitűzések alapján szükséges elkészíteni. 

 

2. A 2013. évi költségvetés készítéséhez a prioritásokat a 

koncepcióban leírtaknak megfelelően határozza meg. 

 

3. Elvárás az intézményi saját bevételek nagyságrendjének 

meghatározásánál, hogy azok összességében a 2012. évi 

tényleges teljesítést meghaladják. A korábbi évekhez 

hasonlóan korrekció csak indokolt esetben a 2013. évi 

egyszeri jellegű bevételek miatt történhet. 

 

4. A feladat ellátásokhoz az önkormányzat egészét tekintve 

mind a működéshez, mind a beruházási feladatokhoz 

maximálisan igénybe kell venni a pályázati lehetőségekből 

adódó többletforrásokat. 

 

5. A Polgármesteri Hivatalnak és az intézményvezetőknek is 

feladata, hogy teremtsék meg annak lehetőségét, hogy a 

központilag biztosított forrásokból a lehető legtöbb 

pénzeszköz szabályosan lehívható és felhasználható legyen. 

 

6. A központi források csökkenése mellett az adóbevételeknek 

az eddigieknél is nagyobb szerepe lesz a likviditás 

biztosításában. A helyi adórendelet függvényében tervezhetők 

ezen bevételek.  
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Kiadási keretszámok kialakítása: 

 

1. Törekedni kell az intézmények és a Polgármesteri Hivatal 

működési kiadásainak szűkítésére figyelembe véve a 2013. évi 

változások várható hatásait is. 

 

2. Azokon a területeken, ahol jelentősen csökken a központi 

támogatás elengedhetetlen a kiadások nagyobb mértékű 

csökkentése. 

 

3. A működési keretszámok kialakításánál az alábbi 

szempontokat kell figyelembe venni:  

 

a) állami feladati finanszírozás kerüljön betervezésre a 

költségvetés tárgyalásának első fordulójára 

b) az intézmények alap működőképességének biztosítása; 

c) a testület és a hivatal alap működési feltételeinek 

biztosítása; 

d) a városüzemeltetésen belüli a feladatok ellátását az előző 

évi szintnél magasabban kell biztosítani; 

e) a válságköltségvetésen belül továbbra is csak a kötelező 

feladatok ellátása tervezhető. 

f) önként vállalt feladatokra 2013-ban akkor tervezhető, 

amennyiben az a saját forrásaiból finanszírozható, 

önkormányzati kiegészítést nem igényel (mezőőri szolgálat, 

hivatali konyha).  

 

4. Személyi juttatások és a szociális hozzájárulás tervezésénél 

figyelembe kell venni a jogszabályi változásokat. Az 

Önkormányzat költségvetési rendeletének készítésekor az 

intézmények teljes körére kiterjedő számításokat kell végezni 

a személyi juttatások előirányzatának meghatározásához. 

 

5. A Zeneiskola elhelyezésére végleges megoldást kell találni, 

ennek érdekében a Körzeti Általános Tagiskolában történő 

működtetés lehetőségeit felül kell vizsgálni. 

 

6. Az egyéb dologi és a szakmai kiadások tervezését a 

rendelkezésre álló források határozzák meg.  

 

7. A fejlesztési feladatok ellátása során elsődlegesen az 

áthúzódó és pályázati pénzeszközzel is támogatott feladatokra 

kell forrást biztosítani. A további a fejlesztési feladatoknál 

megalapozott rangsorolás szükséges. 

 

8. A Képviselő-testület az előre nem tervezhető feladatok 

ellátására általános tartalékot, az önkormányzat épületeiben 

váratlanul felmerülő halaszthatatlan felújítást igénylő 

feladatokra céltartalékot képez, melynek nagyságrendje a 

konkrét számok ismeretében határozható meg. 
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9. Az intézményi átvilágítás eredményét figyelembe kell venni 

a költségvetés készítésekor. 

 

10. Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére nyújtandó 

támogatásnak közelíteni kell a 2012. évi szintet. 

 

11. Döntés szükséges arra vonatkozóan, hogy a Pensió 17 Kft 

által szolgáltatott étkeztetésben a nyersanyagnormák és 

intézményi térítési díjak tervezése a várható infláció 

mértékével maximálisan 5 %-al emelhető. 

 

Felelős:Szabó Sándor jegyző 

Határidő:2013. január 10. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 10.53-kor 10 perc szünetet rendelt el. Az ülés 11.11-kor 

folytatódott. 

 

 

4./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Heves Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézet 

átszervezéséről  

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések  

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Városfejlesztési Bizottsági ülésen Erdészné Turcsányi Katalin igazgató azt mondta, hogy 

amennyiben a testület az indítványban szereplő határozatot elfogadja, úgy nem lesz teljes 

körűen megoldott a rendezvények szervezése és biztosítása. Megkérdezte, hogy az eddigi 

rendezvények során, miként tudták megoldani a rendezvények biztosítását és szervezését. 

Milyen költségvonzattal jár a rendezvény biztosítása és a rendezvényből befolyó összegek 

milyen költségek finanszírozására költötték. A rendezvényekkel kapcsolatosan történtek-e 

szerződéskötések, illetve hogyan képzelik a jövőben a rendezvények biztosítását. 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A koncepcióban az szerepel, hogy az önkormányzatok kulturális feladatainak – ezen belül a 

kulturális javak védelme, a muzeális intézmények, a közművelődés és a nyilvános könyvtári 

ellátás – biztosításához a központi költségvetés 2013. évben (a korábbi évektől eltérően) 

önálló előirányzaton biztosít támogatást. Megkérdezte, hogy 2013. évben mennyi kötött 

felhasználású normatíva kapcsolódik a feladatellátáshoz. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A tervezet szerint körülbelül 3,5 millió forintot kap az önkormányzat a feladatellátásra, ezt a 

MIK és az Emberi Erőforrások Minisztériuma is megerősítette. Említették, hogy 
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közművelődési területen egy bizonyos Alfa programból is forráshoz juthat az önkormányzat. A 

Helytörténeti Gyűjteményre 3,5 millió forint várható, könyvtári ellátási és közművelődési 

feladatok ellátására pedig 12.765.720 forintot terveztek. 

 

 

 

Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

 

Nem a létszámmal van problémája, azt el tudja fogadni, hanem a létszám leosztással. A 

rendezvények lebonyolítása során az intézmény teljes személyi állománya dolgozik, a 

takarítónőtől kezdve a technikuson át minden munkavállaló. Egy egész napos rendezvény 

esetén akár két technikus alkalmazása is szükségessé válhat. Nehezen tudja elképzelni, hogy 

ha a határozati javaslat elfogadására sor kerül, akkor az ott meghatározott létszám 

leosztással a rendezvények lebonyolíthatóak lesznek. Megjegyezte, hogy a HVMKI nemcsak a 

Művelődési Központ rendezvényeire biztosítanak technikát, hanem más intézmények részére 

is. 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

Kíváncsi, hogy a nem önkormányzati rendezésű rendezvények bevételeiből mennyit fordítanak 

helyszínbiztosításra, illetve egyéb olyan költségek finanszírozására, amelyek feladatokat az 

intézmény dolgozóival nem tud ellátni. 

 

 

Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

 

Költségvetésük nem adott rá lehetőséget, hogy megbízási szerződéssel foglalkoztassanak 

embereket. Civilek, intézmények, és civil szervezetek nyújtottak segítséget a rendezvények 

megszervezésében, illetve a helyszín biztosítását a rendőrséggel és felkérés alapján a 

polgárőrséggel oldották meg. Elmondta, hogy több személyes felajánlás is érkezett a HVMKI 

intézményéhez. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja. 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság az indítványt megtárgyalta és 2 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett azt javasolta, hogy ne tárgyalja meg a mai ülés alkalmával az indítványt. 

Javasolja, hogy az indítványt első olvasatként tárgyalja meg a testület és az intézmény 

átvilágítást követően térjen vissza a tárgyalására. 
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Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság az indítványt megtárgyalta és a határozati javaslatot 3 igen 

szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja.   

 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen elfogadásra javasolja azt a 

javaslatot, mely szerint a folyamatban lévő átvilágítás eredményét követően hozzon döntést a 

testület, továbbá a munkakörönkénti felosztásra az intézményvezető tegyen javaslatot és azt 

követően döntsön a testület. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A Helytörténeti Gyűjtemény átvétele jogszabályi kötelezettség, így az ülés alkalmával döntsön 

a testület a Helytörténeti Gyűjtemény átvételéről és az intézmény átalakításával kapcsolatos 

döntés meghozatalával pedig várja meg a testület az átvilágítás eredményét. 

 

 

dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

 

Jelentős létszámleépítésről van szó. Javasolta, hogy a HVMKI intézményben csak 

szakalkalmazottak dolgozzanak. A bizottsági ülésen felvetődött az a gondolat, hogy továbbra 

is kellene az intézménynél gazdasági vezetőt alkalmazni, megjegyezte, hogy ezt az ötletet nem 

tudta támogatni. Az intézmény gazdasági kérdéseivel foglalkozhatnak a hivatal pénzügyi 

területen foglalkoztatott dolgozói is, vagy a HVKI dolgozói. Fontolják meg azt, hogy a döntés 

meghozatalával várhat-e a testület az átvilágítás eredményének megismeréséig. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Egy jól működő intézmény egy részt állami normatívából, az intézményhez befolyt összegekből 

és a hozzá átcsoportosításra kerülő adókból gazdálkodik. Ha megkérdeznék tőle, mint 

képviselőtől, vagy mint adózó állampolgártól, hogy hajlandó lenne 10-20 millió forintot 

Heves város adójából átirányítani egy jól működő intézményrendszerhez, akkor támogatná az 

összeg átirányítását. Véleménye szerint egyszerre kellene döntést hozni a megmaradó 

intézményrendszerről. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Csáki Zsigmond polgármester elmondta, hogy a múzeumra és a könyvtári szakfeladatokra 

mennyi normatíva várható. Jelenleg még nem tudják, hogy a művelődésre mekkora normatíva 

várható, pont ezért lesz nehéz meghatározni a HVMKI intézmény létszámát. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Nem tudja elfogadni a döntések elhalasztását. A 2012. évi CLII. törvénnyel rendelkezik a 

Helytörténeti Gyűjteményről, a könyvárról és a közművelődésről. Jogszabály értelmében új 

közművelődési tevékenységi modellt kell kialakítani. Az adósságrendezési bizottság hetente 

foglalkozik Heves városának kiadásaival és bevételeivel, ahol a bizottságnak és a pénzügyi 

gondnok álláspontja is az volt, hogy a Helytörténeti Gyűjtemény az adósságrendezési eljárás 

alatt nem vehető át. Sveiczer Sándor tanácsnoknak egyszer az jelent problémát, hogyha 

konkrét döntéseket hoz meg a testület, máskor pedig az jelent problémát, hogy elméletekről 

tárgyalnak, ilyen elven egyetlen intézményt sem lehetne átszerezni. Szükségesnek tartja 

bizonyos döntések meghozatalát amiatt, hogy a januári munkabéreket és intézmények 

fenntartásának költségeit ki tudják fizetni. Véleménye szerint az intézmény 9 

munkavállalójának bérére sem fognak elegendő normatívát kapni 2013. évben. Erdészné 

Turcsányi Katalin igazgató szerint az intézmény közüzemi díjai teszik ki a kiadások 

legnagyobb részét, valójában a kiadás legnagyobb részét a bérek és a járulékok teszik ki. 18 

fő munkavállaló bére és járuléka több mint az intézmények üzemeltetésére kapott normatíva. 

Elmondta, hogy az indítvánnyal kapcsolatosan beszerezte a közalkalmazotti tanács és az 

Emberi Erőforrások Minisztériumának Kultúráért Felelős Államtitkársága 

szakapparátusának írásos véleményét az indítvány támogatásáról. Az adósságrendezési 

bizottság is egyhangúan azt fogadta el, hogy a mai ülés alkalmával szülessen döntés az 

intézmény átszervezéséről. Megjegyezte, hogy Pálné dr. Németh Valéria pénzügyi gondnok 

ellenjegyzése szükséges a kifizetésekhez, aki csak a kötelező feladat ellátáshoz szükséges 

kifizetéseseket fogja jóváhagyni a 1996. évi XXV. törvény alapján. 

A Sakkmúzeummal kapcsolatosan elmondta, hogy egyeztetés történt a Dobroviczki Ferenccel 

kötött szerződés közös akaratú módosítására. Csom István és Krizsán Edit sakk nagymesterek 

is támogatta Dobroviczki Ferenc szociális otthonban történő elhelyezését. A közös akaratú 

szerződés módosítás miatt felvette a hivatal a kapcsolatot egy ügyvéddel.  

Nem kíván részt venni a Művelődési ház és a Könyvtár szakapparátusa között kialakult 

vitában. Elmondta, hogy a HVMKI-ban a jövő évtől három munkavállaló fog betölteni vezetői 

pozíciót. Egyetért dr. Nagy Sándor bizottsági elnök véleményével, mely szerint a 

munkavállalók szakemberek legyenek. Azt szeretnék, ha négy szakember látná el a feladatot a 

Művelődési házban, nem heti 70 órában, hanem a jogszabályban meghatározott nyitva tartás 

alapján. Megjegyezte, hogy a törvény nem ír elő folyamatos nyitva tartást, csak azt mondja ki, 

hogy biztosítani kell a városnak könyvtári szolgáltatást és Művelődési ház fenntartását. 

Javasolta, hogy tartsanak névszerinti szavazást a kérdésben. Elmondta, hogy Pálné dr. 

Németh Valéria pénzügyi gondnok sem támogatja a Helytörténeti Gyűjtemény átvételt 

önállóan addig, amíg a közművelődéssel kapcsolatos finanszírozhatóságról nem hoz döntést a 

képviselő-testület. A jelenlegi formában kétszer annyit költünk mint a beérkezett normatíva. A 

két ülés közötti tájékoztatóban beszámolt arról, hogy többször egyeztetett az átvilágítást végző 

céggel is az átszervezésről. 

Megjegyezte, hogy valószínűleg a Sportcsarnok miatt is szükség lesz egy rendkívüli ülés 

összehívására. 

Véleménye szerint az a képviselő hoz felelős döntést, aki az átszervezés kapcsán igennel fog 

szavazni, mert a határozati javaslat elfogadásával biztosított lesz Gyimesiné Gömöri Ilona 

muzeológus foglalkoztatása, Kő Pál Kossuth díjas szobrászművész munkásságának 

bemutatása, és a Helytörténeti Gyűjtemény. Biztosított lesz az intézményben maradó kollégák 

és kolléganők foglalkoztatása is. 
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dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

 

Az elhangzottakat figyelembe véve, visszavonja a Pénzügyi Bizottság ülésén leadott 

szavazatát, támogatja azt, hogy döntsenek az intézmény átszervezéséről a mai ülés 

alkalmával. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Kérte, hogy külön szavazzon a testület a Helytörténeti gyűjtemény áthelyezéséről és az 

intézmény átszervezésével kapcsolatos javaslatról. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Visszavonta az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság javaslatát. Megjegyezte, hogy az ülésen 

elhangzott információk a bizottsági ülés alkalmával még nem álltak rendelkezésre . 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Pénzügyi Bizottság módosító 

javaslatáról, mely szerint az önkormányzati intézményrendszer átvilágítását végző cég 

jelentését követően hozzon a testület a közművelődés átszervezéséről döntést. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen, 5 nem szavazattal és 4 tartózkodás 

mellett nem támogatta a javaslatot. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Sveiczer Sándor tanácsnok módosító 

javaslatáról, mely szerint csak a Helytörténeti Gyűjtemény átvételéről szavazzon a testület. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen, 5 nem szavazattal és 3 tartózkodás 

mellett nem fogadta el a javaslatot. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Sveiczer Sándor tanácsnok módosító 

javaslatáról, mely szerint az első két pontról külön, pontonként szavazzon a testület. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 4 nem szavazattal és 3 tartózkodás 

mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Csáki Zsigmond polgármester  módosító 

javaslatáról, mely szerint névszerinti szavazással döntsön a testület. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta. 
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155/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete a Képviselő-

testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2011. (IV.1.) rendeletének 41. § (1) bekezdésében 

foglaltak alapján név szerinti szavazásról határozott. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Elmondta, hogy Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzat 41. §-ában meghatározott szabályok szerint fognak eljárni, majd ismertette a név 

szerinti szavazás menetét. 

Megjegyezte, hogy a névszerinti szavazás a beterjesztett határozati javaslatról fog szólni. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beterjesztett határozati javaslatról. 

 

Balázs Ferenc  igen 

Csáki Zsigmond igen 

Deli Miklós  igen 

Kis Tamás   tartózkodott 

Kozma Tamás  igen 

Krusper Éva   tartózkodott 

Dr. Nagy Sándor igen 

Sárándi István  igen 

Sveiczer Sándor nem 

Szedlák Szabolcs tartózkodott 

Török János  tartózkodott 

Vona László   igen 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 1 nem szavazattal és 4 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

156/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete elvi döntése, 

hogy a város kulturális feladatait ellátó intézményét, a Heves 

Városi Művelődési és Közgyűjteményi Intézetet törvényi 

kötelezettség és költségtakarékossági szempontok figyelembe 

vételével 2013. január 1-től átszervezi, az alábbi feladatok 

végrehajtásával: 

 

1.) A komoly helyi értéket képviselő Hevesi Helytörténeti 

Gyűjteményt 2013. január 1-től működteti. Az átadás-

átvételről szóló megállapodást 2012. december 15-ig megköti, 

kiegészítve, módosítva a helyi körülményeknek megfelelően. 
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Felhatalmazza Heves Város Polgármesterét a megállapodás 

aláírására. 

 

Határidő: 2012. december 15. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

2.) A módosított kulturális törvény 91/A.§-a alapján közös 

szervezetben, a HVMKI tagintézményeként működik a 

Könyvtár Tagintézmény és a Hevesi Helytörténeti 

Gyűjtemény. 

 

Határidő: 2013. január 1. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

   Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

3.) A források és a szakmai szempontok figyelembevételével a 

finanszírozható és a jogszabályoknak megfelelő formában 

2013. január 1-től a Könyvtár Tagintézmény felnőtt és 

gyermekrészlege egy telephelyen, a 3360 Heves, Erzsébet tér 

8. sz. alatt, négy szakalkalmazottal működik. A 3360 Heves, 

Baross G. u. 1. sz. alatti gyermekrészleg épülete raktárként 

funkcionál. A Művelődési Központ Tagintézmény feladatait 

szintén négy szakalkalmazott látja el, míg a Hevesi 

Helytörténeti Gyűjteményben egy fő muzeológus kerül 

alkalmazásra. A Gyermekház, a kiskörei táborhely és a 

Sakkmúzeum, mint telephelyek kikerülnek a HVMKI feladat 

ellátási helyei közül; további sorsukat Heves Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének szükséges 

meghatározni. 

 

Határidő: 2013. január 1. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

   Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

4.) A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 

törvény 6.§ (3) bek.-e alapján a tervezett intézkedésről a 

HVMKI közalkalmazotti tanácsa tájékoztatást kap, és 15 

napon belül véleményt nyilváníthat. 

 

Határidő: 2012. november 29. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

   Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

5.) A végleges fenntartói döntés meghozatala alapján az 

ellátandó feladatok változása, telephelyek kikerülése, új 

telephelyekkel való bővülés, névváltozás, stb. miatt HVMKI 

alapító okirata módosításra kerül. 

 

Határidő: 2012. december 19. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

   Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 
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6.) A várható létszámleépítés költségeihez a jövő évi 

költségvetési törvény szerint a helyi szervezési 

intézkedésekhez kapcsolódó többletkiadások támogatására 

pályázatot kell benyújtani. 

 

Határidő: a 2013. évi költségvetési törvényben foglaltak 

szerint 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

   Erdészné Turcsányi Katalin igazgató 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Jövő héten értesíteni fogják a döntésről az intézményt. Megjegyezte, hogy jövő héten az 

oktatási intézmények átszervezésével kapcsolatban szükség lesz a Képviselő-testület rendkívüli 

ülés összehívására. Elmondta, hogy a minisztériumnak jelezni fogják, hogy a megállapodás 

aláírható. 

 

 

 

5./ napirendi pont tárgya: Indítvány orvosi ügyelet működtetésére 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság az indítványt megtárgyalta és a határozati javaslatot 5 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja.  

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság az indítványt megtárgyalta és a határozati javaslatot 

egyhangúan elfogadásra javasolja. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja a 

határozati javaslatot. 
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Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A Kistérség felkérése arra is irányult, hogy Heves város lássa el a gesztor szerepet. Javasolta, 

hogy a határozati javaslat egészüljön ki a következő mondattal: Heves Város Önkormányzata 

vállalja a gesztor önkormányzati szerepet, amennyiben a Kistérségnek erre irányuló döntése 

születik. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A gesztori szerepvállalást a társulás keretében ellátott összes feladat vonatkozásában  el 

kellene vállalnia az önkormányzatnak, vagyis az orvosi ügyelet, a gyermekjóléti szolgálat és a 

pályázatok esetében is. Pálné dr. Németh Valéria pénzügyi gondnok nem járul hozzá a 

pályázatok költségvetésben történő szerepeltetéséhez, így Heves Város Önkormányzata nem 

tudja vállalni a gesztor szerepet. Az önkormányzat kötelezettséget nem tud vállalni az 

adósságrendezési eljárás alatt.  

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Visszavonta javaslatát. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. Megjegyezte, 

hogy a közbeszerzési eljárás lezárását követően vissza kerül az indítvány a testület elé.  

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

157/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete kifejezi 

szándékát az orvosi ügyelet önkormányzati társulásban 

történő működtetésében.  

A Képviselő-testület a közbeszerzési eljárást követően a 

nyertes pályázónak biztosítja Heves város lakosságszáma 

alapján az OEP támogatás kiegészítő forrást. 

 

Határidő: 2012. november 30. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

 

 

 

 



484 

 

6./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Polgármesteri Hivatala átdolgozott Belső Ellenőrzési Kézikönyvének elfogadására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

Hozzászólások 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatok elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

158/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Heves Város Polgármesteri Hivatalának 2012. évben 

átdolgozott Belső Ellenőrzési Kézikönyvét a határozat 

melléklete szerint jóváhagyja. 

 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző  

Határidő: 2013. június 30. (felülvizsgálat kétévente) 

 

 

7./ napirendi pont tárgya: Indítvány a „Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János 

Tehetséggondozó Programjára” pályázó hevesi tanulók tanulmányainak támogatására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

Hozzászólások 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatok elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatokat hozta: 

 

159/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

benyújtja pályázatát a ”Hátrányos helyzetű tanulók 

Arany János Tehetséggondozó Programjában” való 

részvételre. 

Elviekben támogatja Galvács Balázs Csaba – an.: 

Oszlánczi Anita / lakcím: 3360 Heves, Batthyány u. 9. 

8. osztályos tanulót, hogy Heves város képviseletében 

részt vegyen a ”Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany 

János Tehetséggondozó Programjában”. 

 

 

160/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

benyújtja pályázatát a „Hátrányos helyzetű tanulók 

Arany János Tehetséggondozó Programjában” való 

részvételre. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Heves Város 

Polgármesterét, hogy az e programba a 2012. december 

12-i határidőig esetleg benyújtott további kérelmekre a 

Képviselő-testület elvi támogatásáról szóló határozatát 

kiadja 

 

Határidő: 2012. december 12. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 
 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Az előző napirendi pontnál két határozati javaslat került beterjesztésre. Jól értette, hogy a 

Képviselő-testület mindkét javaslat elfogadásáról döntött? 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Azért szavaztatta a két határozati javaslatot egyszerre, mivel nem érkezett a testület részéről 

arra irányuló kérés, hogy a javaslatokról külön szavaztasson. 
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9./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az ellátási szerződés alapján működtetett Hevesi Járó-

beteg Szakellátó helyzetéről és működéséről, a vagyonkezelési és szolgáltatási szerződésben 

foglaltak teljesítéséről 

 

Beterjesztő: dr. Horváth Gábor ügyvezető 

 

Kérdések  

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Elmondta, hogy a bizottsági ülés alkalmával elhangzott az a szófordulat a patikával 

kapcsolatos beruházás kapcsán, hogy csak futnak az események után. Mit jelent ez a 

kifejezés? Megjegyezte, hogy egy éve nem kapnak konkrét választ a patika beruházásról. 

 

 

Szabó Lajosné belső ellenőr 

 

2010. augusztus 2-án az ügyben eljáró ügyvezető kérelmet terjesztett be a patika 

kialakításával kapcsolatban, erre a kérelemre engedélyt is kapott. Becsatolásra kerültek a 

patika kialakításával kapcsolatban a következő dokumentumok: az építési napló, a 

gyógyszertár kialakításának koncepciója, a helyszínrajz és a műszaki leírás. A patika 

kivitelezése megtörtént. Az elkülönített számlán kezelt tartalékalapból fizették ki a számla 

összegét és aktiválták a patika értékét, amely Áfával együtt 21.750.000 forint volt.  A bizottsági 

ülésen a futunk a pénzünk után kifejezést úgy értették, hogy a patika beruházás elismerhető-e 

a tartalékalap terhére, vagyis az önkormányzat elfogadja-e azt, hogy a patika beruházás az 

önkormányzat beruházásaként valósuljon meg. Belső ellenőri jelentésében leírta, hogy milyen 

lépések szükségesek ahhoz, hogy megvizsgálják azt, hogy önkormányzati beruházásnak 

minősülhet-e a patika beruházás. Megjegyezte, hogy a vagyonkezelési szerződés nem 

tartalmazza azt, hogy mi történik, akkor, ha a tartalékalap terhére történik beruházás, illetve 

nem tartalmazza azt sem, hogy az önkormányzat részére, milyen módon kerül átadásra egy 

értéknövelő beruházás. Javasolta, hogy a szerződés módosítására kerüljön sor a helyzet 

megoldása érdekében. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte, hogy Szabó Lajosné belső ellenőrnek nem kell a részletekbe belemennie, hiszen 

a teremben tartózkodik dr. Horváth Gábor az Agria Ügyelet Kft. ügyvezetője is. Ha jól értette, 

akkor közös akarattal kellene a feleknek szerződést módosítani. A jelenlegi vagyonkezelési 

szerződésük nem tartalmazza azt, hogy milyen módon kell eljárni a feleknek egy ilyen 

helyzetben. 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Elmondta, hogy Szabó Lajosné belső ellenőr válaszát abban az esetben fogadja el, ha a jövő 

évben már nem kell a testületnek a patika beruházásról tárgyalnia. 
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Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 4 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja. 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja.  

 

Török János bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a beszámolót és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja. 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a beszámolót és szótöbbséggel elfogadásra 

javasolja.  

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

A beszámolót a szakmai munka elismerése miatt fogadta el a bizottság. Megjegyezte, hogy az 

egészségügyi ellátásnak működnie kell függetlenül a beszámoló elfogadásától, vagy el nem 

fogadásától. dr. Szívós János főorvos elmondta, hogy az Agria Ügyelet Kft. dolgozói nem 

kapták meg az államtól azt a bérkiegészítést, amelyet az állami, vagy önkormányzati 

egészségügyi rendszerben dolgozók megkaptak. dr. Szívós János főorvos azt kérte, hogy 

segítsen a bizottság a helyzet rendezésében. Véleménye szerint ez a szolgáltatási forma egy 

szerződésen kívüli szolgáltatási forma.  

Megjegyezte, hogy tisztázni kellene az amortizáció kérdését. A pályázatban megcélzott 

eszközfejlesztésekre ne terjedjen ki az eszköz visszapótlás. Véleménye szerint emiatt szükséges 

lenne egy megállapodás megkötése az Agria Ügyelet Kft.-vel, amely a szerződés módosítás 

irányába mozdulna el. Hangsúlyozta, hogy a szerződés módosítás során figyelembe kell venni 

a jogszabályi változásokat. Megjegyezte, hogy közoktatás területén is állami fenntartás alá 

kerülnek az iskolák, a Pensió 17 Kft.-vel pedig továbbra is szerződésben áll az önkormányzat. 

Megkérdezte, hogy vajon kinek az ellátását fogja a Pensió 17 Kft. biztosítani. 

 

 

dr. Nagy Sándor pénzügyi bizottság elnöke 

 

Írásban megküldésre került az Agria Ügyelet Kft–vel kapcsolatos indítványa, amelynek 

határozati javaslatát ismertette a testülettel. 
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Szabó Lajosné belső ellenőr 

 

Egyetért teljes mértékben dr. Nagy Sándor bizottsági elnök javaslatával. Azonban kifogásolja, 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnöknek azt az álláspontját, mely szerint az Agria Ügyelet Kft-nek 

a veresegyházi szerződéssel kapcsolatos 12.700.000 forintosos orvosi eszközök beszerzését 

könyveibe szerepeltetni kellene. Az önkormányzat ezeket az eszközöket az Adria Ügyelet Kft-

nek használatba adta, a használatba adás feltételei szerint az önkormányzat könyveibe kell az 

eszköz beszerzést aktiválni és ott kell az értékcsökkenést elszámolni. Az Adria Ügyelet Kft. 

könyveibe csupán a 0 számla osztályba idegen eszközként kell bevételeznie az 

eszközbeszerzést. Ellenőrzése során megállapította, hogy az önkormányzat könyveiben 

helyesen szerepel az eszközbeszerzés, már csak azt az Agria Ügyelet Kft-nek a 0 számla 

osztályba kell vennie, erről egyeztetett az Agria Ügyelet Kft könyvelőjével és ügyvezetőjével 

is. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint egységes álláspontot kellene képviselnie a hivatalnak az Agria Ügyelet Kft-

vel szemben. 
 

 Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak dr. Nagy Sándor módosító javaslatáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

161/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

1. Meg kell tárgyalni az Agria Ügyelet Kft tulajdonosaival, 

hogy a patika beruházást a felek hogyan számolják el. Az 

egyezség eredményét a vagyonkezelési szerződésben rögzíteni 

szükséges. 

 

Határidő: 2013. március 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

2. A 207/2011. (XI. 30.) számú határozatban leírtak, de meg 

nem valósultak szerint a rendelőintézet igazgatójának 

véleményére alapulóan meg kell határozni, hogy a kft milyen, 

az önkormányzat tulajdonába kerülő eszközöket vásároljon 

meg. Figyelembe kell venni az ÉMOP pályázatban beadott 

tárgyi eszközökre vonatkozó fejlesztési elképzeléseket, 

továbbá hogy mennyi az elkülönített, a vagyon visszapótlását 

szolgáló számla egyenlege. 

 

Határidő: 2013. január 31. 

Felelős: Szabó Sándor főjegyző 
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3. A fentiek szerint eljárva a rendelőintézet elhasználódott 

eszközei pótlására intézkedni szükséges. 

 

Határidő: 2013. június 30. 

Felelős: Szabó Sándor főjegyző 

 

 

4. Polgármester úr kezdeményezzen tárgyalást az Agria 

Ügyelet Kft tulajdonosaival, annak érdekében, hogy a 

rendelőintézet dolgozóinak fizetése érje el, vagy közelítsen az 

állami egészségügyi intézetnél dolgozók fizetéséhez 

 

Határidő: 2013. január 31. 

Felelős: értelem szerint 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan – a 

következő határozatot hozta: 

 

 

162/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ellátási 

szerződés alapján működtetett Hevesi Járó-beteg Szakellátó 

helyzetéről és működéséről, a vagyonkezelési és szolgáltatási 

szerződésben foglaltak teljesítéséről szóló beszámolót 

elfogadta. 

 

 

 

Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

Elhangzott, hogy az iskolák állami fenntartásba kerülésével a gyermekek elmennek, és az 

önkormányzat kinek fogja az étkeztetést biztosítani. Megjegyezte, hogy a fenntartó-, és 

működtető váltás esetén az étkeztetés biztosítása továbbra is önkormányzati feladat marad. 

 

 

 

10./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány jogi tanácsadásról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az adósságrendezési bizottság is tárgyalta a napirendi pontot, az indítvány mellékleteként 

kiküldésre kerül az adósságrendezési bizottság javaslata.  Az ügyvédi irodának kétféle 
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ajánlatot kell tennie, egyrészt a perben való képviseletről, másrészt 200.000 forintért ki 

kellene dolgoznia egy összefoglaló anyagot az önkormányzat számára. Nem végleges 

döntésről van szó, jelen esetben csak arról kellene döntenie a testület, hogy felkérjék az 

ügyvédi irodát az összefoglaló elkészítésére és meghívnák a testületi ülésre is. A 

perképviseletről egy másik alkalommal döntene a testület az összefoglaló megismerését 

követően. 

 

 

Kérdések  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az ajánlatban tanácsadásról van szó és nem képviseletről. Véleménye szerint az 

önkormányzatnak inkább képviseletre lenne szüksége.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A felkérésben tanácsadásról és képviseletről volt szó. Tisztázni kell az ügyvédi irodával, hogy 

a 3,5 millió forintot a képviselet díja és 200.000 forint pedig az összefoglaló elkészítésének 

díja. Az összefoglaló alapján dönthet, úgy a testület, hogy megbízza az ügyvédi irodát a 

képviselettel. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az ajánlat 1. pontjában is tanácsadás szerepel. Nem látja azt, hogy hol szerepel az ajánlatban 

a képviselet?  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az ajánlat 2. oldalán található a képviseletre való utalás. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Egyetért azzal, hogy az Adósságrendezési Bizottság határozatát a testület erősítse meg. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Elfogadja, hogy 200.000 forintért az ügyvédi iroda adjon tanácsot az önkormányzat részére. 

Javasolta, hogy a képviselő-testület elé beterjesztésre kerülő indítvány tartalmazza a 

megbízási szerződés végleges változatát, amelyben rögzítésre kerül a keresetlevél formai 

követelménye, továbbá a perben való képviselet részletes szabályozása és a díjazása. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Befogadta Sveiczer Sándor tanácsnok javaslatát. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Fontos, hogy képzett, szakmailag kompetens ügyvédet bízzon meg a testület. Véleménye 

szerint támogatni kellene azt a javaslatot, mely szerint az ügyvédi irodát bízzák meg egy 

összefoglaló készítésével. A képviselő-testület az összefoglaló alapján dönthetne a további 

lépésekről. Lehetőségként felmerült egy személyes egyeztetés lehetősége is Pálné dr. Németh 

Valéria pénzügyi gondnok és az ügyvédi iroda között, de erre sajnos nem került sor. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Sveiczer Sándor javaslatával kiegészült 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal - egyhangúan- a 

következő határozatot hozta:  

 

 

163/2012. (XI.28.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza Csáki Zsigmond polgármestert dr. Balczó 

Gábor ügyvéd alábbi feladatokkal történő megbízására:  

a) összefoglaló készítése a sportcsarnokkal kapcsolatos 

perindítás eredményességének lehetőségeiről, az 

önkormányzat számára kedvező, az adósságrendezési eljárás 

alatt javasolt intézkedésekről. 

b) A Képviselő-testület  az a) pontban meghatározott 

feladatokért 200.000 forintot ajánljon fel dr. Balczó Gábor 

ügyvéd úr részére.  

 

2. A Képviselő-testület az összefoglaló elkészítését követően, 

az abban foglaltak támogatása esetén megbízza dr. Balczó 

Gábor ügyvédet  a keresetlevél elkészítésével. 

Az erre vonatkozó javaslatnak tartalmaznia kell a megbízási 

szerződés végleges változatát, amelyben rögzítik a keresetlevél 

formai követelményeit, továbbá a perben való képviselet 

részletes szabályozását és a díjazást. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond 

Határidő: 2012. november 30. 
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11./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány a Szerelem Alfréd úti óvoda adásvételi 

szerződéséről 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A képviselők részére megküldésre került a Tiszán-inneni Református Egyházkerület ügyvéde 

által készített szerződés-tervezetet és az adósságrendezési bizottság módosító javaslatát, mely 

szerint kerüljön bele a szerződés-tervezetbe az adásvételi szerződés előzménye, illetve 

kerüljön bele a szerződés-tervezetbe az önkormányzati kontroll szerep  is. 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

  

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az adósságrendezési bizottság határozati 

javaslatával kiegészült szerződés-tervezet elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

164/2012. (XI. 28.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi 

kiegészítéssel együtt javasolja elfogadni a szerződés-tervezetet: 

 

1. Az adásvételi szerződésbe előzményként kerüljön 

feltüntetésre az, hogy a Tiszán-inneni Református 

Egyházkerület és Heves Város Önkormányzata megállapodást 

kötött, mely értelmében a Tiszán-inneni Református 

Egyházkerület átveszi az Eötvös József Középiskola, Szakiskola 

és Kollégium fenntartását, és ennek a megállapodásnak a 

keretén belül, úgy döntött Heves Város Önkormányzata, hogy 

átadja a Szerelem Alfréd u. 19. sz. alatti óvoda tulajdonjogát a 

Tiszán-inneni Református Egyházkerület részére. Heves Város 

Önkormányzat Képviselő-testülete 110/2012. (VII.27.) számú 

határozatával hozzájárult a Heves, Szerelem Alfréd u. 19. szám 

alatti óvoda értékesítéséhez. 
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2. Az adásvételi szerződés 6. pontja: „Szerződő felek 

megállapodnak abban, hogy eladó a tulajdonjogát a teljes 

vételár kiegyenlítéséig fenntartja, amelynek feltüntetését kérik 

felek az ingatlan tulajdoni lapján jelen okirat alapján. 

Eladó a mai napon aláírt, külön nyilatkozatban feltétlen és 

visszavonhatatlan hozzájárulását adta ahhoz, hogy a 

tehermentes tulajdonjog- vétel jogcímén – a vevő javára az 

ingatlan nyilvántartásba bejegyzésre kerüljön, amely 

nyilatkozatot ügyintéző ügyvéd azt követően jogosult és köteles 

a földhivatalhoz haladéktalanul benyújtani, amikor a vevő és 

az eladó kijelölt képviselője igazolja, hogy a jelen szerződés 

mellékletében foglalt szállítói kötelezettségeket maradéktalanul 

kiegyenlítette.” 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. november 30. 

 

 

Bejelentések 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

A testület részére az önkormányzat aktuális pénzügyi helyzetről kiosztásra került egy 

tájékoztató. Beszámolt arról, hogy a kötelező feladatok finanszírozása mellett a novemberi 

bérek kifizetése is biztosított. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az E-ON meghirdetett egy adventi pályázatot. A pályázat nyertesei részére az E-ON egy 

karácsonyfát biztosított ledes világítással együtt. Az Újtelepi óvoda is adott be a pályázatot, 

azonban sajnos nem nyert a pályázata. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 12.36-kor bezárta.  

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

        Csáki Zsigmond   Szabó Sándor  

          polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testület 2012. november 28-i testületi ülés szavazási eredményei 

 

Napirend előtti szavazás: napirendi pontok elfogadása 
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8. napirend: Szavazás az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 2011/2012. évi működéséről 

szóló beszámolóról 

 

 



496 

 

8. napirendi pont: Szavazás az AVE Magyarország Hulladékgazdálkodási Kft. 

taggyűlési anyagának elfogadásáról 
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8. napirendi pont: Szavazás közbeszerzési eljárás megindításáról 
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1./ napirend: Szavazás a helyi adókról szóló 8/2008. (IV.4.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (Pénzügyi Bizottság módosító javaslatáról, mely szerint fokozatosan 

kerüljön megvonásra az  adókedvezmény) 
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2. napirend: Szavazás a talajterhelési díjjal kapcsolatos önkormányzati adóhatósági 

eljárásról szóló 22/2004. (VII.9.) önkormányzati rendelet módosításáról  
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3. napirend: Szavazás a módosító javaslatokkal kiegészült a 2013. évre szóló 

költségvetési koncepcióról 
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4. napirend: Szavazás a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatáról, mely szerint az 

önkormányzati intézményrendszer átvilágítását végző cég jelentését követően hozzon a 

testület a közművelődés átszervezéséről döntést. 
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4. napirend: Szavazás Sveiczer Sándor tanácsnok módosító javaslatáról, mely szerint 

csak a Helytörténeti Gyűjtemény átvételéről szavazzon a testület . 
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4. napirend: Szavazás Sveiczer Sándor tanácsnok módosító javaslatáról, mely szerint az 

első két pontról külön, pontonként szavazzon a testület. 
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4. napirend: Szavazás Csáki Zsigmond polgármester javaslatáról, mely szerint 

névszerinti szavazással döntsön a testület az indítványról 
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5. napirendi pont: orvosi ügyelet működtetéséről 
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6. napirend: Szavazás Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének Polgármesteri 

Hivatala átdolgozott Belső Ellenőrzési Kézikönyvének elfogadásáról 
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7. napirend: Szavazás a Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó 

Programjára” pályázatról hevesi tanulók tanulmányainak támogatására 
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9. napirend: Szavazás dr. Nagy Sándor bizottsági elnök Agria Ügyelet Kft.-vel 

kapcsolatos javaslatáról 
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9. napirend: Szavazás az ellátási szerződés alapján működtetett Hevesi Járó-beteg 

Szakellátó helyzetéről és működéséről, a vagyonkezelési és szolgáltatási szerződésben 

foglaltak teljesítéséről szóló beszámoló elfogadásáról 
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10. napirend: Szavazás a jogi tanácsadásról 
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11. napirend: Szavazás a Szerelem Alfréd u. 19. sz alatti óvoda adásvételi szerződésének 

elfogadásáról 

 

 
 

 


